
 

 

 
Kaupunginhallituksen tietoon saatettavat asiat 
  
Kaupunginhallitus 12.12.2023 § 227    
3/00.01.02/2023    
 

1. Maakuntavaltuuston 27.11.2023 pöytäkirja 
 

2. Ympäristöterveyslautakunnan pöytäkirja 29.11.2023 
 

3. Muistio kaupunginhallituksen kyselytunnilta 10.10.2023 Eskolasta 
 

4. Johtoryhmän 15.11. ja 29.11.2023 muistiot 
 

5. Suomen tuulivoimakuntien verkoston kannanotto 4.12.2023 
 

6. TEM:n kuulemiskirje luonnoksesta valtioneuvoston päätökseksi 
Keski-Pohjanmaan työllisyysalueen muodostamisesta. 
Kannuksen kaupungilla ei ole asiasta lausuttavaa. 

 
Päätös  

7.Työplus Oy:n neuvottelukuntaan nimettiin yksimielisesti 
varsinaiseksi jäseneksi Jyrki Veijola ja varajäseneksi Anja Törmä 
 
8. Erkki Huuki toi terveiset Keski-Pohjanmaan liiton hallituksen 
kokouksesta: 
- Pohjois-Suomen liikennestrategiaan liittyen Kokkola-Ylivieska -
tieyhteyden merkitystä on korostettava, koska kysymyksessä on 
kahta maakuntaa yhdistävä tie. Kantatie 86 Keski-Pohjanmaan 
puoleisen osan kunnostamisen tärkeyttä korostetaan 
- valtion aluehallintouudistus on käynnistymässä, valtion lupa-, 
ohjaus- ja valvontatehtäviä ollaan keskittämässä uuteen 
valtakunnalliseen virastoon, samalla muodostetaan uudet alueelliset 
elinvoimakeskukset 
- edunvalvontasuunnitelmassa on mukana Kannus-Kokkola -
kansallispuisto 
- Roikola-Rekilä -tien saneeraus on saamassa niin sanottua 
eduskunnan joululahjarahaa 110 000 euroa 
 
Lisäksi kaupunginhallituksen jäsenet ottivat esille ja keskustelivat 
seuraavista aihepiireistä: 
- KitinVaparin liiketilan vuokran tarkistaminen. 
- eduskunnan joululahjarahoihin liittyen Kannus, Toholampi, 
Kaustinen ja Veteli ovat saamassa tievalaistuksen uusimiseen 
yhteensä 220 000 euroa 
- vanhus- ja vammaisneuvoston muistiot tulee laittaa kaupungin 
internet -sivustolle sekä kaupunginhallituksen tietoon saatettaviin 
- Suomen Lähijunat on aloittamassa yksityisen raideliikenteen parin 
vuoden sisällä, Keski-Pohjanmaan liitto neuvottelee myös kyseisen 
toimijan kanssa. Kannuksen kaupungilla tavoitteena on saada 
yksityistä raideliikennettä myös välille Ylivieska-Kokkola 
- jouluvalaistus Valtakadulle 
- vanhus- ja vammaisneuvoston vireä toiminta sai kiitokset 
 



 

 

Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Anja Törmä kiitti kuluneesta 
vuodesta ja hyvästä yhteistyöstä sekä toivotti hyvää joulua ja uutta 
vuotta. 
 
Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti merkitä edellä mainitut asiat ja 
keskustelut tietoon saatetuiksi. 

 


